
 

 

Protokoll för styrelsemöte i 

UddevallaCK 

 

 

 

 

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar) 

● Angelica Flink (AF) Ordförande 

● Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot 

● Jessica Niklasson (JN) Kassör 

● Jenny Helmbro (JH) Sekreterare 

● Pontus Olsson (PO) Ledamot 

● Linda Siljhage (LS) Ledamot 

● David Boman (DB) Suppleant 

● Lars Johansson (LJ) Suppleant 

2. Öppnande av mötet 

Mötet öppnades och leddes av Angelica Flink. 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

4. Protokollförare och justerare 

Angelica Flink valdes till protokollförare. Linda och Pontus valdes till justerare av 

protokollet. 

 

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams 

Datum: 2024-05-13 

Tid: 18:30 – 21:00 

 



5. Föregående styrelsemötesprotokoll 

En kopia utan påskrifter har skickats/delats ut till styrelsen. Dessa behöver skrivas 

ut, justeras och läggas upp på hemsidan. 

6. Nya och aktuella ärenden (Markerade i blått): 

 

• Kolla över vart vi måste uppdatera vår nya mailadress och se till att alla i 

styrelsen får den att fungera. 

• Herrestadsfjällsloppet- se punkt längre ned. Har gått igenom. 

Har gått igenom 

• Samarbetet med Friskis och svettis, uppdatering av läget.. 

Har gått igenom 

• Poängjakten 25 Maj, status/läge.  

Har gått igenom 

• Inspirationsdag på Fridaskolan.  

Har gått igenom 

• Dalslandsrundan i Maj 2025? 

• Facebooksidan, kolla över inställningar och funktioner samt gå igenom 

behöriga för att göra inlägg på Facebooksidan. Lösenord,mm. 

• Facebookgruppen, dags att stänga ned? Fins önskemål från medlemmar 

om att behålla gruppen som ett kommunikationsforum mellan 

medlemmar. Detta behöver vi prata igenom och tänka över. 

Vi har bestämt att behålla gruppen för medlemmarna, och sidan för oss. 

• Thordenstiftelsen: vi blir beviljade ett bidrag på 100 000kr för att 

underhålla och utveckla lederna och teknikgropen. Thordenstiftelsen vill 

att vi lyfter fram dem i våra digitala platformer mm och ger dem 

synlighet.  

Har gått igenom 

• Fråga från Magnus.E: 

Behörighet att signera med Bank-ID (ansökan om Thordenstiftelsen) Kan 

Niklas fortfarande göra detta? Skall vara inlämnat v20, är det gjort och  

under kontroll..? 

Jessica kan signera Thorden och Niklas kan signera för kommunen. 

• Bjuda in/ betala för att Emil Lindgren kommer och håller i en 

utbildningsträning för alla MTB-grupper. 

• Fildelningstjänst? Molntjänst? Lars är ansvarig att äga frågan. 

• Lägga ut information om att vi har nya landsvägscyklar att låna. 

Angelica läger ut information på hemsidana facebooksidan om detta. Vill man 

låna cykel mailar man till infomailen. Lars och David ansvara för servicen av 

cyklarna. Legitimera sig, depositionsavgift på 500kr, lånetid 2 gånger i stöten. 



Vi skapa ett lånedokument för uthyrning av cyklarna i utskrivet format, ett för 

varje cykelmoell.. 2 exemplar av varje. Dockumentet finns där cyklarna finns. 

Jenny. H fixar detta. 

 

• Fråga om Ekwall kan närvara på styrelsemöte ca 1 gång i kvartalet. 

Angelica fixar det. 

 

● Herrestadsloppet 2024 

-HFL planering mm, gå igenom funktionärslistan, fördela ut funktionärerna, 

vem är bäst lämpad/ kunnig? 

Jan-ove Holmberg. Linda kollar med honom. 

-Börja planera, skicka ut inbjudan/information. 

klart. 

-Vi höjer avgiften i år till 450kr i efteranmälan och 400kr i föranmälan. 

Ok 

-Se över ansvarsfördelningen för Herrestadsloppet, skapa en arbetsgrupp. 

Linda ansvara för detta. Detta är gjort 

-Övergripande ansvarig: 

Linda Siljhage? 

-Ansvarig över funktionärer. 

Linda siljhage och Angelica Flink 

-Tävlingsledare/start: Mikael Nystrand 

-Kansliet /mål: Per B och någon mer. 

-Fikatältet: Anders Linderoth  

-Funktionärer: Angelica skickar ut en kallelse via lagte.se :  

Detta är gjort 

- Röja och märka banan:Linda kollar upp vem som gör detta. 

Detta är gjort. Jan-ove fixar det. 

-Niklas.O ansvarar för att registrera loppet där det behövs. 

Detta är gjort. 

● Ansvarsområden i styrelsen 

Uppdatering av ansvarsområden i styrelsen: 

-Ekonomi: Jessica 

-Ungdomsgruppansvarig MTB: Angelica F 

-Landsvägsansvarig: Lars J? 

-Klädansvarig: Jessica N & Angelica F? 

-Lok-stöd och bidragsansvarig: Niklas O ? 

Laget.se/Hemsida: Angelica F och? 



Facebook: Angelica F, Lars J & Linda S? 

Instagram: Linda S & Angelica F? 

Licenser: David B? 

8. Stående punkter: 

● Laget.se/ hemsidan/Facebooksida sociala medier: 

● Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm: 

Kolla upp vilka bidrag vi kan söka? 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-

stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott 

 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/stod-till-

idrottsforeningar/sa-kan-vi-stotta-din-forening-i-ert-utvecklingsarbete 

 

• Licenser/idrottonlie och swecykling: 

Angelica ansvara för detta just nu. 

● Utbildningar: 

-Fokus på att utbilda ledarna för ungdomar 

-Boka Emil Lindgren för Ledare och ungdomar? 

● Tävlingar/träningar/evenemang: 

.-Nicklas Jakobsson blir kontaktperson mot BDCF angående Poängjakten. 

- Poängjakten- startavgifter tillvägagångsätt 

- HFL 2024 och KM 2024, dalslandsrundan 2025 diskuterades 

 

Ekonomi: 

Medlemsavgifterna mm, se över.. 

 

• Kolla över dokument som ev behöver signeras på R-bok:  

(& Ev återkoppla till Ekwall) 

 

Niklas.O ansvarar för detta & har inloggning.. www.uddevalla.rbok.s  

● Medlemmar: 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott
https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott
http://www.uddevalla.rbok.s/


Har kommit många nya medlemmar nu i början av säsongen! Ca 35 st under 

April! 

● Sponsorer 

Få kolla på vilka avtal vi har, samla in och få en överblick över dessa. 

Ta fram en ”sponsormodell” (Behöver göras under hösten) 

Ev. Bjuda in Karlberg för att få koll på avtalen och vad som är sagt..? 

Detta skall tas tag i september. 

 

• MTB-sidan Vuxen & Ungdomssidan: 

 

• Landsvägssidan:  

Har Lars Johansson något att förmedla? 

 

● Leder/Stigbyggarna: 

Magnus Ekwall vill att vi kontinuerligt kollar över bidragen och om det är några 

avtal som, skall signeras: 

En bom har satts upp vid teknikgropen. Styrelsen har fått koden. 

● Övrigt: 

Inga nya uppdateringar. 

9. Ärenden som är olösta/kvarvarande från föregående möte: 

 

● Se över/uppdatera våra Stadgar? 

Jessica skickar över stadgarna till alla i styrelsen och vi läser igenom dem 

och återkopplar med ev önskemål om förändring. 

 

● Skaffa ett ”årshjul”/planeringshjul? 

Stryelsen tycker detta låter som en bra ide, och tycker att vi skall genomföra detta. 

Det är en ambition att få detta genomfört/klart inom inom 3 månader. 

 

● Ny verksamhetsplan för 2024 

• Tjejgrupps-samarbete med BokenäsIF och förlägningen ett ev samarbete 

med ungdomssidan: 

Jessica kollar upp styrelsen i Bokenäs, och återkommer. 



 

• Nästa beställning av klubbkläder? 

● Valberedning? 

Behov av att hitta tre nya kandidater till valberedningen, med olika bakgrunder. 

10. Nästa möte: 

Nästa styrelsemöte planeras till den 13 juni kl 18.00- 20:00  

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams. 

Kallelse och styrelsedokument inför mötet skickas ut via messengergruppen. 

11. Mötets avslutande: 

Mötet avslutades. 

Mötessekreterare: Angelica Flink 

Justeras av: Linda Siljhage & Pontus Olsson. 

 

 

 


